## **Endoscopy Procedures**

Gastroscopy and colonoscopy are essential procedures for examining and diagnosing the health of your digestive system, helping to detect and address potential issues early. These procedures are safe, efficient, and performed under sedation to ensure your comfort and relaxation throughout.

Price From: \$17,300

### Package Price (including hospital and doctor fees)

	Standard Room	Twin Room	Private Room
Gastroscopy – MAC	\$17,300	\$20,400	\$25,700
Colonoscopy – MAC	\$19,880	\$23,392	\$29,420
Gastroscopy + Colonoscopy – MAC	\$30,900	\$35,850	\$44,600
Polypectomy +/- biopsy (subject to size and number of polyps)	\$4,660- \$21,800	\$5,800- \$28,000	\$7,200- \$34,600

**Monitored Anaesthesia Care (MAC)** is a type of anaesthesia technique used during medical procedures. It involves the administration of sedative medications and local anaesthesia to keep you comfortable and relaxed. Depending on the level of sedation and surgical treatment, you may or may not be aware of your surroundings during the procedure.

MAC is carried our by an anaesthetist who administers the medication and monitors the whole procedure. It allows for a safer and more comfortable experience for certain procedures, while still providing adequate pain control.

## Exclusions:

- Companion bed or changing bed within the same class of accommodation.
- Meals or guest meals that are beyond those included in the package.
- Additional procedures, medications, diagnostic procedures, doctors fees, and sundries charges unrelated to the procedure package.
- Any treatments, medications, or procedure fees related to any pre-existing conditions.
- Pre-operative advanced diagnostic procedure charges (e.g., Biopsy, CT, MRI).
- Advanced equipment, instruments, materials, consumables, HAEMOCLIP, and laboratory charges associated with the procedure package and the polypectomy procedure.
- Resuscitation, blood transfusion, advanced diagnostic imaging, laboratory tests, intensive care, re-operation and doctors fees related to direct complications of the core procedure.

All packaged items are fixed, and prices may be updated periodically. For the latest information, please visit our website.

This package is only available for designated doctors.

For details on preparing for your visit, scan the QR code to view our guidelines and resources.





### Prices Include

- Doctor's fees (including ward rounds, procedure fees, and anaesthetist fees)
- Room (Day case)
- Use of Endoscopy Centre, equipment and instruments
- Consumables and materials
- Basic medication including bowel preparation medication
- Anaesthesia drug and procedure
- Nursing care and procedure
- Pre-discharge consultation with the admitting doctor to review post-procedure results
- Light meal
- Personal care kit

For appointment and enquiry:

**Patient Service Centre** 

t 2537 7407

Email:

psc.referral@matilda.org

**Matilda Medical Centre** 

3/F, Prosperity Tower, 39 Queen's Road Central, Hong Kong

Effective from 1 July 2025 SUR-GASMD / SUR-COLMD/SUR-COGMD

# 內窺鏡檢查套餐

胃鏡及大腸鏡檢查是用於檢查和診斷消化道健康的重要程序,有助於及 早發現和治療相關問題。這些檢查過程安全高效,並結合鎮靜技術,讓 患者在舒適和放鬆的狀態下完成檢查。 由\$17,300 起

#### 套餐費用 (包括醫院和醫生收費) 標準房 雙人房 私家房 \$25,700 \$17,300 \$20,400 胃鏡-睡眠監察麻醉 \$29,420 \$19,880 \$23,392 大腸鏡-睡眠監察麻醉 \$30,900 \$35,850 \$44,600 胃鏡及大腸鏡-睡眠監察麻醉 息肉切除或細胞活檢(視乎息肉大 \$4,660-\$5,800-\$7,200-\$28,000 \$34,600 \$21,800 小或數量而定)

睡眠監察麻醉(MAC)是一種在醫療程序中使用的麻醉技術。透過鎮靜藥物和 局部麻醉劑使患者感到舒適和放鬆。視乎鎮靜程度和手術治療,您可能在手術 過程中對周圍環境有或沒有知覺。

MAC 由麻醉科醫生負責給予藥物並監測整個過程。這種方法可以讓患者在接受某些醫療程序時獲得更安全和舒適的體驗,同時仍能提供足夠的疼痛控制。

## 定價收費包括

- 醫生費包括巡房費、手術費和 麻醉師費
- 日間病床
- 內窺鏡房間、用具及儀器
- 醫療用品及消耗品
- 基本藥物及用作清陽的瀉藥
- 睡眠監察麻醉
- 護理及醫護程序
- 出院前由主診醫生進行術後結 果諮詢
- 術後輕食
- 入院個人護理套裝

### 不包括項目:

- 陪床或在同級的收費套餐內換床
- 探訪者或套餐以外的膳食
- 套餐以外的手術費用、藥物、影像診斷、醫生費和雜費
- 因已有疾病相關的任何治療、藥物或手術費用
- 手術前的診斷費用如活檢、電腦掃瞄或磁力共振等
- 套餐以外的器材、用具、醫療用品或消耗品(例如治療出血的 HAEMOCLIP 等),以及與息肉切除術相關的化驗費。
- 與手術併發症相關的急救、輸血、影像診斷、化驗室項目、加護病房和額外手術費用。

所有套餐項目均為固定,價格可能會定期更新。最新資訊請瀏覽我們的網站。

套餐僅限由指定醫生提供。

如欲了解您到訪前的準備詳情,請掃描二維碼瀏覽 我們的指引及資訊。



預約及查詢,請聯絡

客戶服務中心

電話 2537 7407

電郵: psc.referral@matilda.org



matilda
International Hospital
明 德 國 際 醫 時

2025 年 7 月 1 日起生效 SUR-GASMD / SUR-COLMD/SUR-COGMD